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s1.
Månson hälsade de niirvarande välkomna och ftrklarade mötet öppnat'

Föregående mötes Protokoll. $ 2'

Föregaende mötes protokoll nr. 1 - 2005 godkiindes'

Rapporter/meddelanden $ 3.

- Infoblad om sopsortering har satts upp på insidan av de fyra miljöbodarnas dörrar.

- nårr.n till milj^obod t hånger snett och har blivit svar att stänga. Gangiiirnen verkar

lösa och skeva. Eventuellt kan justering ske med låimpligt verktyg. Om det krävs

reparation, undersöker Peter Haglund om byggarens proprieborgen_ kan.åberopas'

- pit fönster på miljöbo d 4'dt trasigt och skall lagas. Det åligger gårdens kontaktperson.

- Garagedonin på ioreningens forråd vid Bronsnålsgatan åir trasig och styrelsen beslöt

den ska ersättas med en ny dtlrr. Gunnar Larsson tar fram underlag för upphandling.

- Föreningen har tecknat elävtal med Eksjö Energi och Vallentuna Elverk ftir elleverans

via ftlreiingens tre elmätare: elcentralen respektive de två miljöbodshusen. Avtalen

gäller vardJra för ett år. Underskrivet avtal med Eksjö Energi ftjrvaras av sekreteraren.

- En av de två tvillingpumparnai värmecentralen har varit ur drift under en stor del av

vintersäsongen. Låimpliga åtgiirder för att få en ekonomisk och såiker drift av

pumparna bör utredas och genomföras..

- UUu pettersson meddelande att grusgångamabehöver fyllas på med nytt grus.

Styrelsen undersöker behovet vid inventeringen/besiktningen den 16 april.

- Styrelsen har från medlem fått ftirfrågan om en mer täckande distribution av

styrelseprotokollen. Styrelsen beslöt att ta upp detta som en fråga på kommande

st?imma.
- .En medlem har frågat om vilken ftirg som ska anvåindas vid målning av husfasadema

(tjiirbrun) Sekr. Peier Haglund undersöker tidigare uppgifter och ev. underlag kan

distribueras i samband med kallelsen till årsståimman.

- Ärets snöröjning har varit undermålig och utftjrts vid tillftillen då absolut ingen röjning

har varit befogad. Inftjr kommande säsong kontaktar Peter Haglund Vägab för att få

till stand ett tydligt och preciserut avtal som skall gälla ftir tjiinsten.

- Skattereduktion till medlemmarna ftir bredbandsinstallationen har fungerat över

förviintan, såväl ansökan som besked fran Skatteverket. Medlemmar behöver ej ange

något i sina deklarationer, utan avdrag görs av Skatteverket vid taxering/avråikning.

Ekonomi $ 4.

Kassör Ulla pettersson redovisade läget per den 6 april. Föreningens ekonomi iir i god balans.

Arvoden $ 5.

I enlighet med protokoll 1-2005 föreslår styrelsen

Kassören presenterade forslag på arvoden till alla

totalt ca. 50.000 kr. Vidare fastlades att styrelsens

mötesarvodelt. Slutligen forordades att arvodena i

att högre arvoden ska utgå från detta år.

funktionärer inklusive sociala kostnader på

arvoden bör best ä av en fast del och

fortsättningen bör följa förändringen i ett



lämpligt index, men att åindring får genomslag ftirst när den uppgår till ett jiimnt belopp ftr de
största arvodena; iindring kanske inte görs varje år, utan med någru års meilanrum.

Gräsklipparen $6.
Kostnaden ftir reparation av den befintliga akgräsklipparen till bra skick inklusive ett års
garanti åir ca. 10.000 kr. En motsvarande ny maskin skulle kosta ca. 43.500 kr. Styrelsen
beslöt attlätareparera gräsklipparen så att den åir klar och anvåindbar till årets kliipsäsong.

Motion tiil liireningsstämman $ 7.
En motion har låimnats med ft)rslaget att ftireningen anskaffar ett fotbollsmål till gräsmattan
mellan Bärnstens- och Kantyxgatoma.

Styrelsens ftireslår avslag med motiveringen att detta tir en fråga endast ftir den berörda
gården, eftersom de tre andra gårdarna redan har skaffat fotbollsmål på "egen', bekostnad.

Motionen kommer att behandlas på arets st?imma.

Årets fiireningsstämma S S.
Ulla informerade att kommunen har bekräftat att föreningen kan disponera Brandthovda-
skolans matsal ftir årets ståimma den 18 maj kl 19.00. Dåirmed måste kallelse ftir stämman
vara medlemmarna tillhanda senast den 4 maj.

Styrelsen kommer på stämman att fiira upp frågan om medlemmarnas intresse av en e-
postlista ftr distribution av styrelseprotokoll och annan information till de medlemmar som så
önskar.

ServiceavtalBredbandsanläggningen $ 9.
Föreningen har ingått ett serviceavtal för bredbandsanläggningen med start efter garantitidens
utgång 2007. Kostanden äx 5.376 kr/år med en indexupprakning från innevarande ar.

Övriga frågor $ 10.
Ulla står som ft)reningens kontaktperson till Hovdakooperativet, som arbetar fcir ftirnyelse av
Bjurhovda-Brandthovda med ett centrum läns en smalare Bjurhovdagata..

Nästa möte $ 11.
Nästa möte beståimdes till den 18 maj i anslutning till ftireningsståimman

Avslutning $ 12.
Ordftirande Magnus Månson tackade ftir visat intresse och ftjrklarade mötet avslutat.

Västerås 2005-04-06 Justeras:

Peter lund


